应用范围：
电热鼓风干燥箱是供工矿企业、化验室、科研单位等干燥、烘培、熔蜡之用。
Application scope:
The electric heating blower drying oven is used for drying, baking and wax melting in industrial and mining enterprises, laboratories, scientific research units, etc.

技术参数：
型号：BGZ-70
电源电压：AC 220V±10%/50Hz±2%
控温范围：室温+5～250℃
分辨率：0.1℃
波动度：±1℃(105℃)
均匀度：±2%
输入功率：1350W
Technical Parameters:
Model: BGZ-70
Power Supply Voltage: AC 220V ± 10%/50Hz ± 2%
Temperature Control Range: Room Temperature + 5 to 250℃
Resolution: 0.1℃
Stability: ±1℃ (at 105℃)
Uniformity: ±2%
Input Power: 1350W


产品特点：
外壳采用冷轧钢板制造，表面静电喷塑，内胆镜面不锈钢，隔板可以任意调节；
箱门具备大视角观察玻璃窗，便于用户观察；
采用高品质的保温材料使整机性能体现更*；
旋转式两级锁紧结构，保证门与进口封条贴合度更高，达到良好的密封性；
腔体四角采用圆角主设计，搁架容易拆卸，方便清洁；
采用新开发PMMAⅡ操作系统，触控式按键，彩色液晶显示各项参数指标，具有控温、定时、编程、风速调控、超温报警等功能；
具有倒计时预约功能；
预热腔设计，空气加热混合后直接进入工作室，确保快速升温及良好的热分布效果；
采用罩级电机及风叶，具有空气对流微风装置，内腔空气可以更新循环；
风机6段调速，可保证不同风速的要求，避免粉尘样品扬尘造成样品损耗；
可编程程序设计，可设置10段100周期；
具有来电恢复功能，保证设备不会因停电、死机而造成数据丢失。

Product Features:

The shell is made of cold-rolled steel plate, with a surface electrostatically sprayed plastic coating. The inner liner is mirror-polished stainless steel, and the partition can be adjusted freely.
The door is equipped with a large viewing glass window for easy observation by users.
High-quality insulation materials are used to enhance the overall performance of the machine.
A two-level rotating locking structure is adopted to ensure a better fit between the door and the sealing strip, achieving excellent sealing performance.
The corners of the cavity are designed with rounded corners, and the shelves are easy to remove for convenient cleaning.
It is equipped with a newly developed PMMAⅡ operating system featuring touch buttons and a color LCD display for various parameter indicators. It has functions such as temperature control, timing, programming, airspeed regulation, and over-temperature alarm.
It has a countdown reservation function.
A preheating chamber is designed, and the air is heated and mixed before entering the working chamber, ensuring rapid temperature rise and good thermal distribution.
It uses a high-grade motor and fan blades, with an air convection micro-wind device, allowing the inner cavity air to be updated and circulated.
The fan has 6-speed adjustment, which can meet different airspeed requirements and prevent dust samples from being disturbed and lost.
It has a programmable program design, allowing for 10 segments and 100 cycles to be set.
It has an automatic power recovery function to ensure that the equipment will not lose data due to power outages or system crashes.
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